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משה פוזיילוב: לא פגשו את החטוף הזה במקרה. להביא בן ערובה חי מקן צרעות כזה זה דורש

הרבה עבודה. זה שהשובים שלו ברחו, זה מעיד על המצב הנפשי שלהם והיכולות, אבל זה היה

מבצע ברמה מאד מאד גבוהה ששרות הביטחון הכללי הוביל אותו.

הלחץ הצבאי עובד. יש לנו אתגר לא פשוט, להציל את החטופים בלי להציל את החמאס. אני

חושב שהתנועת מלקחיים הזו שמצד אחד לחץ מסיבי והישגים שקורים כל יום יחד עם לחץ בין

לאומי זה מה שיעשה את זה. הבעיה היא שהלחץ הבין לאומי לא מספיק חזק, וככל שארה"ב

תבין שצריך להפעיל את הלחץ גם על איראן ושלוחותיה ולגבות את ישראל, כך זה יביא יותר

הישגים.

הראיון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 28.08.2024.
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